
 
 
 
 
 
 
 
 
 

STROKOVNI SVET ZA MLADINO 

DATUM: 22.03.6.2022 

 

ZAPISNIK 7. REDNE SEJE STROKOVNEGA SVETA ZA MLADINSKE 
DEJAVNOSTI 
 
ki je bila v četrtek, 3. marca 2022 ob 19.00, v prostorih direktorja Javnega zavoda Ratitovec 
. 
 
Prisotni: Nejc Bobar, Jera Šuštar, Katarina Tolar (namesto Mirjam Tolar), Irma Prevc, 
Gregor Habjan in Ana Lušina 
Opravičili: Matej Markelj 
Odsotni: Sara Luznar, Matic Potočnik, 
 
Dnevni red: 

1. Iskanje rešitev kritične situacije na področju mladine v Železnikih 
2. Vprašanja in pobude 

 
K točki 1: 
 
 Direktor je prisotne najprej lepo pozdravil. Najprej je povedal, da imamo problem z 
pomanjkanjem animatork – upad zanimanja za delo z mladimi, prav tako tudi za udeležbo na 
aktivnostih namenjenih mladim. 
 
Irma je dejala, da bo poskušala pridobiti kakega primernega kandidata iz vrst dijakov, ki so v 
preteklosti v OŠ obiskovali Mepi… 
 
Dogovorili so se, da se bo poskušalo pripraviti poletni počitniški program v prvem tednu 
poletnih počitnic, organizirala se bo okrogla miza za mlade… 
Podan je bil tudi predlog, da bi v mladinskem centru naredili dan odprtih vrat za starše. Poleg 
tega bi v sodelovanju s šolo naredili razstavo likovnih del osnovnošolskih otrok. Podanih je 
bilo nekaj super predlogov za aktivnosti (plesne delavnice v mali športni dvorani, dramska 
skupina, srečanja srednješolskih klekljaric, medgeneracijska sodelovanja, predavanja, pester 
program v MCŽ…) 
 
Porajalo se je vprašanje na kakšen način pritegniti mlade, da se bodo začeli udeleževati raznih 
delavnic in druženj.  
 
Dogovorili so se, da se na študentski servis da oglas za animatorke, da se mogoče dobi kaka 
nova moč za delo v mladinskem centru. 



K točki 2: 
 
Pod točko vprašanja in pobude ni bilo razprav. 
 
 
POROČILO O  USPEŠNOSTI  RAZPISA ZA ANIMATORKE: Po enem tednu od objave 
oglasa, se je prijavilo 5 animatork, zato se je oglas umaknil. S kandidatkami smo imeli tudi že 
sestanek in se tudi že dogovarjali za možnosti in izvedbo raznih delavnic.  
Poleg prijavljenih je tudi Irma posredovala 2 kontakta srednješolk primernih za pomoč pri 
izvedbi delavnic. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20:45. 
 
Zapisala:      predsednik strokovnega sveta za mladino 
Ana Lušina      Nejc Bobar, l.r. 


